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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: postępowania w sprawie Szkoły prowadzonej przez Zgromadzenie Sióstr 

Urszulanek Unii Rzymskiej 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Z pozyskanych informacji wynika, iż Naczelny Sąd Administracyjny odrzucił skargę 

kasacyjną Prezydenta Miasta Poznania w sprawie Szkoły prowadzonej przez Zgromadzenie 

Sióstr Urszulanek Unii Rzymskiej. 

Czy w związku z decyzją NSA można liczyć na to, że Miasto Poznań zakończy wreszcie 

spór w którym się znalazł i na rzecz mieszkańców Poznania (rodziców, dzieci, nauczycieli) 

wykona decyzję Wielkopolskiego Kuratora Oświaty i dokona wpisu do stosownego rejestru? 

Ponadto proszę o informację dotyczącą postępowania prokuratorskiego ze strony 

Miasta Poznania (na jakim jest etapie).  

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


